

BETH DIN DE PARIS *בית דין צדק דק"ק פאריש והמדינה*

Service Certification
☎ 33 (0) 1.40.82.26.76

B.D.P. N° 7811369

KOSHER CERTIFICATE

This is to certify that we have conducted a thorough investigation on all the ingredients, equipments and personal inspection at manufacturing facilities of the following oils :

Huile de Tournesol linoléique extrait à froid à partir de graines / Linoléic Sunflower Oil cold extracted from seeds
Huile de Tournesol oléique extrait à froid à partir de graines / Oléic Sunflower Oil cold extracted from seeds
Huile de Colza extrait à froid à partir de graines / Rapeseed Oil cold extracted from seeds

Produced by Jules BROCHENIN's site, Le Grand Deves, Route de Nyons, BP 21, **26790 TULETTE, France.**

In consequence of our visits to this plant and the correspondence that followed confirming the origin and processing of all the ingredients, we have found this product to be **KOSHER** and **PARVE** for year round.(1)

(1) At request, special supervisions for Passover may be organized; then special certificates will be issued and each batch will be stamped with our Passover seal.

This certification is valid until **August 31st, 2019**, and is subject to renewal at that time.

Paris, 27 ELOUL 5777 / September 18th, 2017

CERTIFICAT DE CACHEROUT

Nous certifions par la présente avoir mené une étude approfondie de tous les ingrédients et équipements et avons procédé à un audit de site complet au terme desquels nous déclarons que les huiles première pression à froid ci-dessus référencées fabriquées par la Société « **Jules BROCHENIN** », Le Grand Deves, Route de Nyons, BP 21, **26790 TULETTE** (France) sont **KACHER** et **PARVE** toute l'année.(1)

(1) Sur demande, des productions spéciales Pâque/Pessah sous surveillance constante, pourront être entreprises. Un certificat spécifique sera rédigé et chaque lot portera le sigle du BETH DIN DE PARIS pour Pâque.

Le présent certificat est valable jusqu'au **31 Août 2019** et pourra être reconduit à cette date.

Fait à Paris, le 09 Août 2018 / 28 AV 5778

Dayan Rav Michel **GUGENHEIM**
Chief Rabbi of Paris


